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Από το υπ’ αριθ.16/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 367/99 
Περίληψη 

Έγκριση κανονισμού λειτουργίας της επιτροπής 
Αθλητισμού – Νεολαίας του Δ.Σ.. 

 
       Σήμερα 12 Ιουλίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Κατάστημα 
Τουριστικού Ομίλου Δ.Δ. Καστανέας,  ύστερα από την με   ημερομηνία 8-7-1999 
γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους, τους 
δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 &119 
του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  22 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Πουλασουχίδης --------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Γκαβαϊσές  
3. Δ. Ταχματζίδης Π. Πιτούλιας  
4. Μ. Γαβρίδης Α. Κεσίδης  
5. K. Aσλάνογλου Μ. Σουμελίδης  
6. Α. Δελαβερίδης Β. Γιαννουλάκης  
7. Δ.  Πέτκος Σ. Παναγιωτίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης Λ. Τσαβδαρίδης Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης Θ. Σιδηρόπουλος Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Κ.  Βαφείδης Ε. Λευκοπούλου  
11. Γ. Ουρσουζίδης Γ. Μανακούλης  
12. Ν. Χαμαλής    
13. Σ. Γεωργιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά  τη  συζήτηση  της   υπ’  αριθ. 365/99 
14. Ι.  Τριανταφυλλίδης απόφασης  αποχώρησε ο  κ.  Π.  Αγαθαγγελίδης. 
15. Α. Ταραλάς 2) Κατά    τη  συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 372/99  απόφασης 
16. Χ.  Σκουμπόπουλος αποχώρησε  ο  κ.  Δ.  Ταχματζίδης.  
17. Χ. Γεωργιάδης  
18. Ε. Σοφιανίδης  
19. Ι. Ακριβόπουλος  
20. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
21. Ε. Κουκουρδής  
22. Π. Αγαθαγγελίδης  
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 12ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 1-7-99 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού – 
Νεολαίας του Δ.Σ. που έχει ως εξής:  

ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΣ  ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ  της Επιτροπής Αθλητισμού -Νεολαίας. 
Ο Κανονισμός αυτός καθορίζει τον τρόπο με τον οποίο θα γίνεται η επιχορήγηση 

στους πολιτιστικούς  και αθλητικούς συλλόγους  του ενιαίου ΔΗΜΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 

1.- Οι Σύλλογοι  οι οποίοι έχουν μεν καταστατικό και  φέρουν τα νομοτυπικά 
γνωρίσματα σωματείου στην πράξη όμως λειτουργούν αποκλειστικά και μόνο με 
τακτική συνδρομή ,(δίδακτρα, εισφορές κ.λ.π ) , των αθλουμένων δεν δικαιούνται 
επιχορήγηση . 

2.-Κάθε σύλλογος είναι υποχρεωμένος να προσκομίζει στο  ΔΗΜΟ ( στην αρμόδια 
επιτροπή ) , μαζί με την αίτησή του για επιχορήγηση , αντίγραφο του 
καταστατικού του, ακριβή διεύθυνση και  σύνθεση του Διοικητικού του Συλλόγου 
καθώς και τις δραστηριότητες  του Συλλόγου , της προηγούμενης  χρονιάς , μέχρι 
30 Απριλίου κάθε  έτους. 

     Τα παραπάνω έγγραφα θα απαρτίζουν το φάκελο κάθε Συλλόγου που θα τηρείται 
από την Γραμματεία της Επιτροπής Αθλητισμού και Νεολαίας. 

3.-Οι επιχορηγήσεις διακρίνονται σε τακτικές και έκτακτες  και εισηγούνται προς το 
Δημοτικό Συμβούλιο από την αρμόδια επιτροπή Αθλητισμού -Νεολαίας για 
έγκριση  μετά από γραπτή αίτηση του  ενδιαφερόμενου συλλόγου. 

4.-Από το συνολικό ύψος της επιχορήγησης ποσοστό  10 % μένει ετησίως ως 
υπόλοιπο  για τυχόν έκτακτες επιχορηγήσεις  που θα προκύψουν. 

     Το υπόλοιπο 90 %  επιμερίζεται ως εξής:  45%  της  επιχορήγησης στους 
αθλητικούς συλλόγους και  45 %  στους πολιτιστικούς συλλόγους. 

5.-Σε περίπτωση που δεν θα υπάρχουν αιτήσεις για έκτακτη επιχορήγηση το ποσοστό 
10 % επιμερίζεται στο τέλος του χρόνου ισομερώς σ΄ όλους τους συλλόγους. 

6.- Η τακτική επιχορήγηση είναι αυτή που εγκρίνεται για τις λειτουργικές ανάγκες  
και την δράση κάθε συλλόγου και είναι ανάλογη με τις δραστηριότητες του 
συλλόγου. 

7.-Σε κάθε Σύλλογο στον οποίο  εγκρίνεται η επιχορήγηση και δεν προσέρχεται να 
την παραλάβει μέχρι 31.12.  του έτους  που υπέβαλε την αίτηση, χάνει την 
επιχορήγηση και σε καμία περίπτωση αυτή δεν μεταφέρεται την επόμενη χρονιά. 

 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος : Θα πρότεινα το 12ο και 13ο θέμα να συζητηθούν μαζί διότι είναι 

συναφή θέματα. Συμφωνεί το σώμα; 
Σύμβουλοι : Ναι. 
Δελαβερίδης, πρόεδρος της επιτροπής : Λάβαμε υπόψη μας την προηγούμενη 

απόφαση του Δ.Σ για τις κατανομές, όπου  υπήρχαν ορισμένες προτάσεις δημ. 
συμβούλων, καθώς και τις δεσμεύσεις που είχαμε ως Δ.Σ.  Έτσι συντάξαμε έναν 
κανονισμό, ο οποίος ψηφίστηκε ομόφωνα. Είναι λιτός αλλά περιεκτικός. Καθορίζει 
τον τρόπο με τον οποίο η εκάστοτε επιτροπή θα κάνει την επιχορήγηση των 
συλλόγων. 

Η χρήση αυτού του κανονισμού θα γίνει από το 2000 εφόσον το Δ.Σ. τον 
εγκρίνει. 

Στη συνέχεια αφού είχαμε στη διάθεσή μας όλους τους συλλόγους καθώς και 
τις δράσεις τους κατατάξαμε τους πολιτιστικούς και αθλητικούς   συλλόγους σε  



κατηγορίες. Για φέτος δεν θα  μπορεί να γίνει η χρήση του κανονισμού δεδομένου ότι 
δεν έχουμε το καταστατικό και τις δράσεις κάθε συλλόγου. 

Πρόεδρος : Ερωτήσεις. 
Κουκουρδής : Υπάρχει διάταξη στον κώδικα που να καθορίζει ποσοστό 1% 

επί των εσόδων του Δήμου; 
Δήμαρχος : Επί των τακτικών εσόδων του. 
Κουκουρδής : Στα ποσά αυτά υπολογίζονται και οι μισθοί καθαριστριών 

Δ.Δ.;  Τι ποσά θα υπολογισθούν, γιαυτό το σκοπό, σε κάθε Δ.Δ.; 
Έχει ληφθεί απόφαση Δ.Σ, ύστερα  από αίτημα του Π.Σ. Ασωμάτων, για 

έκτακτη επιχορήγηση καρναβαλικών εκδηλώσεων στα Ασώματα. Εχει ληφθεί αυτό 
υπόψιν στο 10% του υπολοίπου των επιχορηγήσεων;  

Κόλβατζης  : 1) Το σύνολο των δράσεων το έχετε πάρει από τους συλλόγους 
ή με δική σας πρωτοβουλία έγινε αυτό; 2) Στις κατηγορίες η κάθε περίπτωση είναι 
ίδια ή όχι;  

Δελαβερίδης :  Κε Κόλβατζη, πήραμε στοιχεία από τους  συλλόγους κι από 
όπου εμείς μπορούμε να πάρουμε. Γι αυτό γίνεται ο κανονισμός, για να υπάρχουν τα 
στοιχεία αυτά. Αυτά δεν υπάρχουν στο φάκελο. Κατατάξαμε τους συλλόγους σε 
κατηγορίες αλλά  όπως θα είδατε στην εισήγηση αυτές αναφερόταν σε άλλο θέμα και 
όχι στο ποσό. Δηλ. η κατηγορία δεν καθορίζει το ποσό της επιχορήγησης. 

Κε Κουκουρδή, συνυπολογίσαμε όλα τα λειτουργικά έξοδα του συλλόγου και 
έχουμε βάλει όλα τα ποσά για το καρναβάλι όπως αναφερόταν στην απόφαση του 
Δ.Σ. 

Δήμαρχος : Κε Κουκουρδή τα ποσά για τις καθαρίστριες σε κάποια μπήκαν 
και σε άλλα όχι. Στα Ασώματα δεν λειτουργεί ακόμη γραφείου Δ.Δ. 

Κουκουρδής : Νοικιάσαμε ένα κτίριο όπου λειτουργεί το ιατρείο και υπάρχει 
μία καθαρίστρια με μισθό 120 χιλ. ετησίως. 

Πρόεδρος :Τοποθετήσεις.  
Σκουμπόπουλος : Συμφωνούμε με τον κανονισμό, αν και μπορούμε στο 

μέλλον  να τον τροπ/σουμε για να συμπληρωθεί ώστε να γίνει δικαιότερη η κατανομή 
στους συλλόγους. Θα πρέπει μόνο να γραφεί ότι μέχρι τις 31/3 κάθε  έτους θα γίνεται 
αυτή η κατανομή. 

Το έχουμε πει πολλές φορές ότι η βασική μας διαφορά είναι ότι εσείς 
πιστεύετε στον ελιτίστικο πολιτισμό, στον πολιτισμό των ολίγων. Στις πολυδάπανες 
πολιτ. εκδηλώσεις που παρακολουθούν οι λίγοι. Εμείς είμαστε υπέρ του πολιτισμού 
εκείνου που παράγεται στις συνοικίες. Εμείς είμαστε  κοντά σ΄ εκείνους τους 
ανθρώπους που είναι επί 20 χρόνια οι ίδιοι και ασχολούνται με τους συλλόγους. 
Αυτούς τους συλλόγους θέλουμε να ενισχύσουμε. Στη βάση του πολιτισμού θέλουμε 
να δώσουμε ηθική και υλική βοήθεια. 

Ο Δήμος διακινεί 500 εκ. δια των πολιτιστικών επιχ/σεων στον πολιτισμό. 
Δεν έχουμε αντίρρηση να γίνει κι ένα δις. Πρέπει όμως να βρούμε τη φόρμα, νομική 
και πολιτική, και να συμφωνήσουμε στο 10% των 500 εκ να τα δώσουμε στους 
συλλόγους της πόλης. 

Δεν μπορεί επί ίσων συλλόγων να επιχορηγούμε με άνισα ποσά. (π.χ. 
Καλλιθέας, Προμηθέα, Πανοράματος). Υπάρχει τρόπος να βρούμε νόμιμη λύση για 
να δώσουμε παραπάνω στους συλλόγους. 

Προτείνω 1) Ν΄ αφαιρεθεί το ποσό των 2 εκ. της Ε.Λ.Β. για το μνημείο του 
Καπετανίδη και να μοιραστούν στους άλλους συλλόγους. 

Να πάρουμε σήμερα απόφαση για τροπ/ση του προϋπολογισμού και από το 
αποθεματικό είτε να διαθέσουμε 15 εκ. στην Ε.Λ.Β.  για να κάνει το μνημείο αυτό 
που είχατε υποσχεθεί, στην καρδιά της Καλλιθέας, τον ποντιακό ελληνισμό, ως 



ελάχιστο δείγμα στους ανθρώπους που ξεριζώθηκαν από τον Πόντο και ήρθαν στη 
Βέροια . Είτε να το κάνουμε εμείς. Δικαιούνται να έχουν το μνημείο. Να το κάνουμε 
ως έργο δικό μας και να τους το δώσουμε διότι θα μπλέξουμε αργότερα σε αποδοχές. 
2) Όλοι οι μεγάλοι σύλλογοι (Μικρασιάτες, Ε.Λ.Β. σύλλογος Βλάχων, Λύκειο 
Ελληνίδων, Αργοναύτες, Καλλιθέα, Προμηθέας, Δημόκριτος, και Θρακική Εστία να 
πάρουν από 1 εκ. Το ίδιο οι Αγ. Βαρβάρας και Ασωμάτων επειδή υπάρχει υπόσχεση. 
Να μείνει η επιχορήγηση των 500 χιλ. για όσους συλλόγους είναι . Οι υπόλοιποι με 
ποσά κάτω των 200 χιλ. να γίνουν σε πρώτη φάση 300 χιλ.  

Θα πρέπει κάποτε να μιλήσουμε και για την αθλητική πολιτική του Δήμου. 
Είναι αναγκαιότητα να δημιουργήσουμε Αθλητικό Οργανισμό και να 
συμπαρασταθούμε στους ανθρώπους αυτούς. 

Προτείνω οι σύλλογοι Φίλιππος και ΓΕΒ να πάρουν από 1,5 εκ. Οι Α.Σ 
Ποσειδώνας, Μακεδόνας, Ακαδημία Ποδοσφαίρου, ΑΕΠ, Σ.Χ.Ο.Β., ΓΑΣ Βέροια να 
πάρουν από  1 εκ. Να παραμείνουν όσοι επιχορηγούνται με 500 χιλ. Οι υπόλοιποι με 
ποσά κάτω των 200 χιλ. να πάρουν από 300 χιλ. 

Ακριβόπουλος : Για τα κονδύλια των Α.Σ.   Α.Ε.Π και Αγ. Βαρβάρας που 
είναι από 500 χιλ. Έχουμε μεν 2 ομάδες που είναι στην ίδια κατηγορία αλλά δεν 
συμφωνώ με την εισήγηση. Έπρεπε να προσμετρηθεί ότι η ΑΕΠ α) προσφέρει εδώ 
και 15 χρόνια με την εξαγωγή ταλέντων, που σημαίνει ότι παρουσιάζει έργο και β) 
ότι έχει εγκαταστάσεις οι οποίες χρειάζεται να συντηρούνται. Πρέπει να 
επανεξεταστεί το θέμα. Τα υπόλοιπα τα είπε ο κ. Σκουμπόπουλος. 

Κουκουρδής : Είδα ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου υπάρχουν επιχ/γήσεις 
για ΔΗΠΕΘΕ με 50 εκ., ΔΕΤΟΠΟΚΑ με 176 εκ, ΚΠΠΕ με 145 εκ. και συνολικά στο 
ποσό των 271 εκ. για τον πολιτισμό, ενώ για τους πολιτιστικούς και αθλητικούς 
συλλόγους το ποσό των 20 εκ. περίπου. Αν αφαιρεθούν κάποιες δαπάνες των Δ.Δ. το 
ποσό αυτό είναι μικρότερο. Υπάρχει δηλ. μία αναλογία 1:30. Ο αθλητισμός έχει 
εγκαταλειφθεί στο έλεος του ανύπαρκτου υπ. Αθλητισμού όσον αφορά τις 
επιχορηγήσεις και ενόψει των Ολυμπιακών Αγώνων του 2004. Κανείς δεν ασχολείται 
με την υποδομή του αθλητισμού στην περιοχή μας. Που είναι ο Δήμος για να 
επιβραβεύσει τους διακριθέντες αθλητές των αγώνων των δημ. σχολείων; Που είναι η 
επιβράβευση των Α.Σ. Φιλίππου κ.α ; Σήμερα έχουμε μία Βέροια δίχως αθλητικές 
εγκαταστάσεις. Λείπουν στο εθνικό στάδιο βασικά αθλητικά όργανα. 

Αυτό το ποσό έχουμε και δεν μπορεί να γίνει κάτι διαφορετικό εκτός αν  γίνει 
τροπ/ση και αυξήσουμε το ποσό προς όλους τους συλλόγους. Έχω τιμολόγια του Τ.Σ. 
Ασωμάτων από τις καρναβαλικές εκδηλώσεις 99 που ξεπερνούν το 1 εκ. Νομίζω ότι 
το ποσό των 600 χιλ.  που παίρνει είναι πολύ μικρό. 

Δήμαρχος : Η επιτροπή έκανε μία πολύ συγκροτημένη δουλειά. 
Όταν  καλείσε να επιχορηγήσεις 56 συνολικά συλλόγους η πίτα μικραίνει.. 

Ευτυχώς για την πόλη μας που υπάρχουν πολλοί σύλλογοι. Εκτός αυτών υπήρχαν και 
συνδικαλιστικά κλπ. αιτήματα για χρηματοδότηση. Εμείς ερχόμαστε μικρός αρωγός 
στους συλλόγους. Τα σωματεία έχουν χρηματοδοτήσεις από τις διάφορες 
ομοσπονδίες. Δεν είναι ο Δήμος που έχει την ευθύνη χρηματοδότησής τους. Οι 
Μορφωτικοί σύλλογοι είναι που δεν επιχ/γούνται από πουθενά πλην των εσόδων 
τους, των εκδηλώσεων τους κλπ. 

Θα ήθελα να βελτιώσω την πρόταση της επιτροπής ως εξής:  
1) Ο Σύλλογος Μικρασιατών να πάρει 500 χιλ. όπως είναι οι Βλάχοι και το Λύκειο 
Ελληνίδων 2) Ο σύλλογος Καλλιθέας να πάρει 580χιλ.  3) ο ΣΧΟΒ να πάρει 700 χιλ.  
4) Το τμήμα πιγκ-πογκ της ΔΕΤΟΠΟΚΑ  να πάρει 500 χιλ.  5) Η  ΓΕΒ  για τη 
φιλοξενία της Εθν. Γιουγκοσλαβίας, που ήταν και μία πρότασή σας, να πάρει 500 χιλ. 
ως ενίσχυση. 



Αυτό το σύνολο κάνει για τους Π.Σ. 13.090.000 δρχ. και για τους Α.Σ.  9.910.000 
δρχ. και συνολικά στο ποσό των 23.000.000 δρχ. Δηλ. η πρόταση είναι σε κάποιους 
συλλόγους να δώσουμε από το υπόλοιπο που είχε  κρατήσει η επιτροπή να  κάνουμε 
οριστική κατανομή και μέχρι το τέλος του έτους να μην έχουμε άλλα ζητήματα με 
οποιοδήποτε φορέα δεν έκανε αίτηση μέχρι τώρα, και θα ΄ρθεί στην πορεία να γίνει. 

 Κουρουζίδης : Είμαι 9 χρόνια  στο Δ.Σ. και είναι η πρώτη φορά που γίνεται 
έντονη δημοπρασία εδώ. Ποιος θα προτείνει μεγαλύτερο ποσό σε κάποιον σύλλογο 
ώστε να ωφεληθεί αυτός προσωπικά ή η παράταξη για τις επόμενες εκλογές. Θέλουμε 
να ενισχύσουμε συλλόγους αλλά τα λίγα αυτά χρήματα δεν τους αλλάζει την 
κατάσταση. Αυτή η λογική και η πολιτική που εφαρμόζουμε δεν μας δίνει το 
δικαίωμα να την  ακολουθήσουμε στο μέλλον. Δεν τους βοηθάει, είναι ημίμετρο. 

 Προτείνω το 1% επί των τακτικών εσόδων να διατίθενται μετά από μια 
συναπόφαση όλων των συλλόγων για να γίνεται ένα πολιτιστικό ή αθλητικό έργο. 
Ακούγεται π.χ. ότι δεν έχουμε αθλητικές εγκαταστάσεις. Τα 23 εκ. μπορούν να 
διατεθούν για έργα ώστε να υπάρχει η υποδομή. Όχι να ενισχύουμε για καθαρίστρια 
και λειτουργικές δαπάνες. Προτείνω να το δούμε σοβαρά διότι άλλη λύση δεν 
υπάρχει. 

Πρόεδρος : Δευτερολογίες. 
Σκουμπόπουλος : Δεν είχαμε την τιμή να μετέχουμε σε δημοπρασίες που 

γίνονταν τα άλλα χρόνια στο Δ.Σ. Η πρότασή μας ήταν συγκεκριμένη από το 1998 
όταν την εξαγγείλαμε στον λαό της Βέροιας καθώς κι όταν συζητούσαμε την  
πολιτιστική πολιτική του Δήμου. 

Επιμένω στην  πρότασή μου, όπως τη διατύπωσα. 
Ακριβόπουλος : Συμφωνώ με τον κ. Κουρουζίδη να το δούμε σε μία 

συνολικότερη πολιτική. Είναι ψίχουλα αυτά τα χρήματα αλλά εμπεριέχουν μια ηθική 
διάσταση.  Όταν κάποιος προσπαθεί αμείβεται. Αναφέρθηκε στην ΑΕΠ όχι για 
ψηφοθηρικούς λόγους αλλά για να δείξουμε ότι οι σύλλογοι που έχουν δράσεις θα 
πάρουν παραπάνω.  

Προτείνω η ΑΕΠ να πάρει 1,5 εκ για τους παραπάνω λόγους. 
Κουκουρδής : Δεν συμφωνώ με την πρόταση του κ. Κουρουζίδη διότι  αυτά 

τα χρήματα είναι για να καλυφθούν οι λειτουργικές δαπάνες των συλλόγων. 
Υπάρχουν άλλοι τρόποι για να γίνουν έργα. 

Συμφωνώ με την εισήγηση της επιτροπής εκτός εάν γίνει κάποια τροπ/ση και 
αυξηθούν τα ποσά. Προτείνω για τον Μ.Σ. Ασωμάτων να πάει στο ποσό του 1 εκ. 

Κουρουζίδης : Κε Σκουμπόπουλε, μπορεί να αναφέρεστε για τους Ποντίους 
άμα χρειαστεί να γίνει αυτοί που πρέπει να ψηφίσουν θα το ψηφίσουν. Δεν μας 
επηρεάζει. 

Δεν έχουμε άλλη λύση. Θα δίνουμε κάποια χρήματα στους συλλόγους και θα 
έρχονται πάλι να απαιτούν κατά κάποιον τρόπο. Είναι σωστή η πρόταση της 
επιτροπής, επί του παρόντος.  

Μιχαηλίδης Ι., πρόεδρος Ε.Λ.Β. : Βρίσκεται εδώ κλιμάκιο του Δ/κού  
Συμβουλίου και του τμήματος νέων της Ε.Λ.Β. 

Ένα θέμα που έχει σχέση με μνήμη και με εθνικό χαρακτήρα δεν πρέπει να 
μπαίνει στο τσουβάλι παρατάξεων αλλά σε μία κοινή άποψη ότι πρέπει να γίνει 
πράξη του τωρινού Δ.Σ. Γνωρίζουμε ότι υπάρχουν αδυναμίες, όμως γι αυτό το θέμα 
δεν πρέπει να προχωρήσουμε άλλο σε αναμονές διότι εκκρεμεί η αμοιβή του 
καλλιτέχνη τουλάχιστον με την προκαταβολή των 5 εκ. Με τα 2 εκ. δεν κάνουμε 
τίποτα . Δεν μπορούμε να προχωρήσουμε . Υπάρχει συζήτηση και με  το Νομάρχη. 
Εμείς θα προχωρήσουμε με δυσκολία και με δικούς μας πόρους στην πορεία εάν 
χρειαστεί. 



Είναι ένα θέμα που πρέπει να τελειώσει και που τιμάει ιδιαίτερα την πόλη 
μας. 

Δελαβερίδης : Ίσως ο κ. Σκουμπόπουλος έπρεπε να κάνει την πρότασή του 
για τροπ/ση όταν συζητούσαμε τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1999. Εμείς 
είχαμε να κατανέμουμε  τα 23 εκ. Αν είχαμε παραπάνω θα τα δίναμε όλα. Μου 
θυμίζει επίσης διαθήκη. Εμείς ευχόμαστε να πάρουν περισσότερα αλλά δεν 
υπάρχουν. 

Κε Ακριβόπουλε, τα ποσά των Α.Σ. Αγ. Βαρβάρας και ΑΕΠ, ως πόντιος 
μπορεί να έδινα περισσότερα, αλλά από τα στοιχεία που έχουμε, στο προηγούμενο 
έτος, ήταν και οι 2 στην Α΄ ερασιτεχνική κατηγορία. Αν δίναμε περισσότερα στην 
ΑΕΠ  αντιλαμβάνεστε τι θα λέγατε; Εμείς βοηθάμε τους συλλόγους απ΄ αυτά που 
έχουμε.  

Δήμαρχος : Για τους ρόλους των δημ. επιχ/σεων, τα είπαμε όταν συζητήσαμε 
την πολιτιστική πολιτική κι όταν συναποφασίσαμε να κάνουμε τον ενιαίο φορέα. 
Αυτά σιγά - σιγά γίνονται πράξη. 

Πρέπει όμως ν΄ ασχολείται κανείς με τον πολιτισμό, να έχει μία διαφορετική 
αντίληψη από τα πολιτιστικά κέντρα "τύπου Γιαννόπουλου" για να μπορεί ν΄ 
ακολουθεί τα τεκταινόμενα. Πόσοι πήγατε να δείτε τη συμπαραγωγή του ΔΗΠΕΘΕ 
με το θέατρο τέχνης  "Ο ΔΙΟΝΥΣΟΣ"; Κανείς. Δεν πήγατε να δείτε πως ενισχύεται 
ένας μεμονωμένος σύλλογος όταν έχει κάτι να δείξει. Το ξέρετε ότι το θέατρο του 
Προμηθέα το προωθεί το ΚΠΠΕ σ΄ ένα δίκτυο ευρωπαϊκών ερασιτεχνικών θεάτρων; 
Πώς να τα λύσετε; Αφού δεν σας ενδιαφέρουν. Το θέμα του πολιτισμού και 
αθλητισμού είναι μόνο για να βγουν κορώνες. Τι είναι άραγε ελιτίστικη; Παρέστη 
κανείς σε εκδηλώσεις για να ΄χει  άποψη;  

Τον αθλητικό οργανισμό δεν τον αποφασίσαμε σε ένα από τα Δ.Σ.; Δεν 
εξουσιοδοτήσαμε και τον κ. Πουλασουχίδη να μετέχει σε μία διάσκεψη  για τη 
δημιουργία αθλητικών οργανισμών; Λείπει σήμερα και δεν έχουμε την εισήγησή του. 

Για την Ε.Λ.Β., η χρηματοδότησή της πέρσι ήταν 1,6 εκ. φέτος της δίνουμε 3 
εκ. για να καλύψει τις δαπάνες του μνημείου. Δυστυχώς  δεν μπορούμε να το 
πληρώσουμε εμείς . Όταν κάναμε κουβέντα, ήμουνα σαφής. Αφήστε τους είπα τον 
καλλιτέχνη, εάν θέλετε να μπει  ο Δήμος  θα πρέπει ο Δήμος να κάνει αρχιτ. 
διαγωνισμό, να επιλεγεί ο καλλιτέχνης, να υπάρξει σύμβαση με το Δήμο για να 
μπορεί να πληρώσει. Κε Σκουμπόπουλε, είστε ειδικός σύμβουλος του Νομάρχη, 
εισηγηθείτε, να μη δίνει 5 εκ. για την έκθεση Βαρλάμη που έφυγε, να δώσει και 5 εκ. 
για την Ε.Λ.Β. Δεν μπορεί όλοι να στρέφονται στο Δήμο. Έκανα  2 επισκέψεις στο 
Νομάρχη για το θέμα αυτό. Δεν λέω ότι θα λύσουμε το θέμα, αλλά αυτή τη 
δυνατότητα έχουμε αυτή τη στιγμή. Ο Δήμος ήταν που σας έδωσε 1 εκ. όταν έπεσε η 
πλάκα στο πολιτιστικό κέντρο. Αν στην πορεία έχουμε χρήματα, εδώ είμαστε. Όταν 
έχεις έναν τέτοιο πολιτιστικό οργασμό και περιορισμένους πόρους, δεν μπορείς να 
κάνεις διαφορετικά. Η έμμεση στήριξη για ανάπτυξη πολιτιστικών δράσεων οφείλει 
να γίνει. 

Κε Κουκουρδή, μου έστειλαν τον λογ/σμό των καρναβαλικών εκδηλώσεων. 
Δεν είναι όμως ότι ένας Μ.Σ. κάνει εκδηλώσεις κι έλα Δήμε να  τις καλύψεις. Τι ήταν 
η πολυτέλεια 130 χιλ. σε γεύματα; Για το καρναβάλι πρέπει να συζητήσουμε σοβαρά 
διότι ενδεχόμενα θα ξεκινήσουμε μέσα από τη διαμόρφωση ορισμένων δράσεων που 
δεν θα στοχεύουν μόνο στο πολιτιστικό αλλά και στο οικονομικό αποτέλεσμα δηλ. 
στην παραγωγή. Θα κουβεντιάσει το ΚΠΠΕ προτάσεις α) για συμμετοχή σε δίκτυο 
για τους δρόμους του κρασιού και β) των δρόμων του τσίπουρου. Εκεί είναι πεδίο για 
συνεργασία με τους Μ.Σ. Αγ. Βαρβάρας, Ασωμάτων, της Άμμου και σε όποιες 
περιοχές θα μπορέσει να αναπτυχθεί αυτό το πρόγραμμα δράσης που θα ΄χει ως 



σκοπό α) μία σειρά εκδηλώσεων και β) την προβολή προς τα έξω της ντόπιας 
παραγωγής. 

Έτσι βλέπουμε εμείς τα ζητήματα. Προσδοκούμε ο πολιτισμός να είναι και 
μοχλός στην οικον. ανάπτυξη. Εμείς και θα συνεργαστούμε με τους συλλόγους  αν 
έχουν να δώσουν κάτι αλλά και θα προωθήσουμε τη συμμετοχή τους σε οποιαδήποτε 
ευρωπαϊκά προγράμματα που γίνονται σε πλαίσια δικτύων. 

Πρόεδρος : Επί του 12ου θέματος. Έγινε μία παρατήρηση από τον κ. 
Σκουμπόπουλο να γίνεται η κατανομή μέχρι 31/3 κάθε έτους. Δεν νομίζω ότι υπάρχει 
κανένα πρόβλημα. 

Συμφωνεί το σώμα ; 
Σύμβουλοι : Ναι. 

 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την με αριθ. 185/98 απόφασή του με την οποία αποφασίστηκε, εκτός των άλλων, 
ότι η επιτροπή Αθλητισμού-Νεολαίας του Δ.Σ. να εισηγηθεί στο Δ.Σ. τον  τρόπο που 
στο εξής το συμβούλιο θ’ αποφασίζει για τις  επιχορηγήσεις και βοηθήματα των 
πολιτιστικών και  αθλητικών συλλόγων της πόλης σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
2.- Την από 1-7-99 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού – Νεολαίας του Δ.Σ.. 
3.- Την παρατήρηση του δημ. συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου.   
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει τον κανονισμό λειτουργίας της επιτροπής Αθλητισμού – Νεολαίας 
του Δημοτικού Συμβουλίου, ως εξής: 
 

ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΣ  ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ  της Επιτροπής Αθλητισμού -Νεολαίας. 
Ο Κανονισμός αυτός καθορίζει τον τρόπο με τον οποίο θα γίνεται η επιχορήγηση 

στους πολιτιστικούς  και αθλητικούς συλλόγους  του ενιαίου ΔΗΜΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 
1.- Οι Σύλλογοι  οι οποίοι έχουν μεν καταστατικό και  φέρουν τα νομοτυπικά 

γνωρίσματα σωματείου στην πράξη όμως λειτουργούν αποκλειστικά και μόνο με 
τακτική συνδρομή ,(δίδακτρα, εισφορές κ.λ.π ) , των αθλουμένων δεν δικαιούνται 
επιχορήγηση . 

2.-Κάθε σύλλογος είναι υποχρεωμένος να προσκομίζει στο  ΔΗΜΟ ( στην αρμόδια 
επιτροπή ) , μαζί με την αίτησή του για επιχορήγηση , αντίγραφο του 
καταστατικού του, ακριβή διεύθυνση και  σύνθεση του Διοικητικού του Συλλόγου 
καθώς και τις δραστηριότητες  του Συλλόγου , της προηγούμενης  χρονιάς , μέχρι 
31 Μαρτίου κάθε  έτους. 

     Τα παραπάνω έγγραφα θα απαρτίζουν το φάκελο κάθε Συλλόγου που θα τηρείται 
από την Γραμματεία της Επιτροπής Αθλητισμού και Νεολαίας. 

3.-Οι επιχορηγήσεις διακρίνονται σε τακτικές και έκτακτες  και εισηγούνται προς το 
Δημοτικό Συμβούλιο από την αρμόδια επιτροπή Αθλητισμού -Νεολαίας για 
έγκριση  μετά από γραπτή αίτηση του  ενδιαφερόμενου συλλόγου. 

4.-Από το συνολικό ύψος της επιχορήγησης ποσοστό  10 % μένει ετησίως ως 
υπόλοιπο  για τυχόν έκτακτες επιχορηγήσεις  που θα προκύψουν. 

     Το υπόλοιπο 90 %  επιμερίζεται ως εξής:  45%  της  επιχορήγησης στους 
αθλητικούς συλλόγους και  45 %  στους πολιτιστικούς συλλόγους. 



5.-Σε περίπτωση που δεν θα υπάρχουν αιτήσεις για έκτακτη επιχορήγηση το ποσοστό 
10 % επιμερίζεται στο τέλος του χρόνου ισομερώς σ΄ όλους τους συλλόγους. 

6.- Η τακτική επιχορήγηση είναι αυτή που εγκρίνεται για τις λειτουργικές ανάγκες  
και την δράση κάθε συλλόγου και είναι ανάλογη με τις δραστηριότητες του 
συλλόγου. 

7.-Σε κάθε Σύλλογο στον οποίο  εγκρίνεται η επιχορήγηση και δεν προσέρχεται να 
την παραλάβει μέχρι 31.12.  του έτους  που υπέβαλε την αίτηση, χάνει την 
επιχορήγηση και σε καμία περίπτωση αυτή δεν μεταφέρεται την επόμενη χρονιά. 

 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    367 / 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Ε.  Σοφιανίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ι.  Ακριβόπουλος 

 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Κόλβατζης Π.  Αγαθαγγελίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  29-7-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 


